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PROTOKOLL 
 

ÅRSMÖTE HRF DISTRIKT SKARABORG 2025-04-12 
VARA FOLKHÖGSKOLA 

 
1. Mötets öppnades av Agne Fröjd. 

 
2. Ett ljus tändes och en tyst minut hölls för distriktets bortgångna 

medlemmar. 
 

3. Till mötets ordförande valdes Eivor Johansson. 
 
4. Till mötets sekreterare valdes Eva Löfquist Beglert.  

 
5. Till protokolljusterare och tillika rösträknare valdes Inger Kåryd och 

Barbro Johansson. 
 
6. Närvaro och röstlängd kontrollerades.  Bil 1 
 
7. Dagordningen fastställdes med två tillägg från valberedningen 

under punkt 17f) och g). 
 
8. Mötets ansågs vara behörigt utlyst. 
 
9. Verksamhetsberättelsen föredrogs och godkändes.  

      Bil 2 
10.  Den Ekonomiska berättelsen föredrogs utan anmärkningar. 

 
11.  Revisionsberättelsen föredrogs.  Bil 3 
 
12.  Resultat- och balansräkningen fastställdes. Bil 4  
 
13. Verksamhetsplanen för 2025 föredrogs och fastställdes. 

      Bil 5 
14.  Mötet beviljade styrelsens ledamöter ansvarsfrihet. 
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15.  Denna punkt, som hänger samman med punkt 17, får anses 
bordlagd och kommer tas upp igen på ett extra insatt årsmöte dit 
styrelsen, ombud och valberedning kommer att kallas. 

 
16.  Mötet beslöt att behålla två ordinarie revisorer och en ersättare. 

 
17.  a-c Då det uppstod oenighet om valberedningens förslag till val av 

ledamöter, föreslog mötets ordförande att valet av ledamöter, 
punkterna a-c, bordläggs för att tas upp igen på ett extra insatt 
årsmöte dit styrelsen, ombud och valberedning kommer att kallas. 

 
d) Till ordinarie revisorer valdes Börje Jildenhed, nyval ett år, Anita 
Karlsson, omval 1 år och ersättare Hans Algotsson, omval på ett år. 
e) Mötet beslöt att ge i uppdrag åt styrelsen att tillsätta en ny 
valberedning. 
 
f) valberedningens förslag till att arvodera styrelsen med 20.000 kr 
att fördela inom styrelsen bifölls. 
 
g) Valberedningens förslag till en beredningsgrupp som stöd till 
ordförande bifölls inte. I stället ska styrelsen besluta från gång till 
gång vem/vilka personer som lämpligast arbetar med olika frågor 
för att avlasta och stödja ordförande. Valberedning överlät också åt 
styrelsen att utse representanter i FR och olika brukarråd. 
 

18.  Inga motioner hade inkommit. 
 
19.  Med anledning av att distriktet tappar medlemmar, väckte Agne 

Fröjd frågan om ett ev. samgående med distrikt Västra Götaland. 
Frågan kommer att fortsätta att diskuteras i styrelsen och med Västra 
Götaland. Eivor Johansson informerade här om att 21% av HRF:s 
medlemmar utgörs av medlemmarna i distrikten Skaraborg och 
Västra Götaland. 

 
20.  Inga övriga frågor togs upp. 
 
21.  Mötets ordförande Eivor Johansson avslutade mötet och tackade för 

förtroendet. 
 
22. I anslutning till avslutandet avtackades Eva Löfquist Beglert, 

distriktets sekreterare och studieombud samt avgående revisor 
Solveig Skoglund. 
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Årsmötets sekreterare   Årsmötets ordförande 
 
 
 
 
Eva Löfquist Beglert   Eivor Johansson 
 
 
Justerare 
 
 
 
 
Barbro Johansson   Inger Kåryd 


